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COLOSTRUM – ZKUŠENOSTI

– úbytek červených krvinek při nezhoub-

ném zvýšení bílých krvinek (lymfocytů). 

Lékaři se však začali zabývat otázkou 

– co je příčinou tohoto stavu? A začali 

dávat do souvislosti jeho reakci po oč-

kování proti TBC, které prodělal v porod-

nici. Byla přehnaná, pod místem vpichu, 

v podpaží, se mu vytvořily tři bouličky 

naplněné hnisem. Ty mu sice byly v Olo-

mouci manuálně odstraněny, ale přesto 

byli lékaři znepokojeni. Paní doktorka tu-

šila problém v oblasti imunity, proto nás 

vyslala do pražské nemocnice v Motole, 

kde specialisté provedli odběry krve a 

během několika týdnů jsme se dozvědě-

li, že Míša ani po imunologické stránce 

není v pořádku. Ta bouřlivá reakce po 

podání živé vakcíny se objevuje právě u 

pacientů s nedostatečnou imunitou. Byla 

tedy nasazena léčba na podporu obra-

nyschopnosti proti určitým typům infek-

cí, které by pro Míšu mohly být velmi zá-

važné. A byl stanoven speciální očkovací 

harmonogram, z něhož byly vyloučeny 

právě živé vakcíny. Kontroly jeho stavu v 

Motolské nemocnici naštěstí nebyly čas-

té. 2x za rok se prováděly odběry krve 

a při jedné z nich byla zjištěna snížená 

funkce granulocytů, tzv. fagocytoza. To 

znamená, že jeho organismus nedokáže 

dostatečně bojovat s bakteriemi a jinými 

cizorodými látkami, tudíž musím v maxi-

málně možné míře eliminovat situace, při 

nichž by se dostal do kontaktu s více lid-

mi (cesta MHD, mateřská centra, škol-

ka, supermarkety…).

V Olomouci mu byla na podporu krve-

tvorby nasazena kortikoidní léčba spo-

lu s Calciem a draslíkem, postupně se 

přidávaly další léky, např. na odbourání 

železa z těla, kterého měl díky opako-

vaným transfuzím (do dnešního dne jich 

prodělal 17) někdy až trojnásobně víc 

než je stanovená horní hranice. 

Právě v době, kdy jsem synovi denno-

denně podávala chemické preparáty, 

jsem začala hledat alternativní možnos-

ti léčby, vyzkoušeli jsme homeopatika, 

bezpočet léčitelů (nikdy nezapomenu 

na noční „výlet“ z Ostravy do Prahy, kde 

jsme byli objednáni na neuvěřitelných 

22:00 hodin, nebo 

několik výprav do 

Náchoda za léčite-

lem Liknovským, jenž 

léčí mj. také zpěvač-

ku Hanu Zagorovou). 

Tato setkání s léčiteli 

mne nesmírně obo-

hatila, ale někdy to 

byly zkušenosti velmi 

bolestné – to když 

mi právě posledně 

zmiňovaný oznámil, 

že syn trpí leukemií, 

což je dnes již známé 

onemocnění a lékaři 

by jej již odhalili. Na-

opak ráda jsem se 

seznámila s astrální 

léčitelkou ze Šum-

perka, která dokázala 

léčit na dálku, další 

osoba si zase na léčitele jen hrála a ublí-

žila mi tím víc, neboť mě obvinila, že za 

onemocnění syna mohu já, protože jsem 

v minulosti prodělala potrat a měla bych 

se začít modlit a zpytovat svědomí. S 

tímto člověkem jsem vyrazila dveře. 

Těch zkušeností, lepších i horších, byla 

celá řada a ačkoli se zdá, že co léčitel, 

to šarlatán, já toho pravého díky náhodě 

(jak to tak v životě bývá) nakonec našla 

a nemusíme za ním cestovat několik ho-

din, nýbrž několik minut. Ten pomáhá 

synovi a nakonec i několika mým přáte-

lům předáváním energie a je to opravdu 

znát.

Od března letošního roku se však na 

zlepšování Míšova stavu podílí ještě je-

den významný prostředek – COLOS-

TRUM. Díky známé, Dagmar Slap-

ničkové Pyšové, která mne v té době 

kontaktovala, jsem dostala příležitost 

účastnit se semináře MUDr. Formán-

ka, kde jsem výrobky fi rmy LR Health & 

Beauty viděla poprvé. Zaujaly mne na-

tolik, že jsem dva dny poté již s touto 

LR-partnerkou podepisovala registrační 

formulář. Od toho okamžiku jsem velký 

nadšenec tohoto unikátního léčebného 

prostředku a doporučuji jej kde můžu. 

Také proto, že výběr tohoto prostředku 

mi pochválila dětská lékařka. Míšovi Co-

lostrum zachutnalo okamžitě (důvodem 

je snad to, že byl kojen jen dva měsíce a 

mlezivo mu zkrátka chybí), během 4 mě-

síců užívání nezastonal ani jedinkrát, což 

je pro dítě s poruchou imunity zásadní 

zlom. Dokonce mu byla zrušena jedna z 

diagnóz, chronická granulomatoza, a byl 

vysazen jeden z léků. Naprosto úžasný 

posun v synově zdraví, dětská lékařka 

jej považuje doslova za zázračný. Je to 

tak – Colostrum je zázrak, jsem šťastná, 

že nás tento zázrak potkal. Držte nám 

palce, ať je to jen a jen lepší!

V úvodu jsem se zmínila, že jsem svůj 

smysl života našla. Během setkání 

s mnoha léčiteli, o nichž byla řeč, mi 

bylo sděleno, že mým posláním v ži-

votě je pomáhat. A to díky produktům 

fi rmy dělám, není totiž krásnějšího 

pocitu, než ten, kdy se mi mí blízcí 

(a nejen ti) svěřují, jak je jim po užívání 

Aloe či Colostra lépe. 

Bc. Lucie Stašová
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